
Zápis z 12. stretnutia tímu č.7 
 

 
Dátum: 12.3.2013 
Trvanie: 09:00 – 12:00 
Miesto: Sieťové laborátorium - NetLab , ŠD Mladosť 
Prítomní: 
 Pedagóg:  - 
 Členovia tímu:  Bc. Šimon Šiplák 
    Bc. Roman Zelenaj 
    Bc. Maroš Medvec 
    Bc. Adam Števko 
    Bc. Marián Sekeráš 
Neprítomní:   - 
Zapisovateľ:   Šimon Šiplák 
 
Téma stretnutia: 

-  Práca na úlohách 
- Riešenie problémov s úlohami 
 

 
Vyhodnotenie úloh z predchádzajúceho stretnutia: 
 

ID Úloha Kto Priorita Dátum 
zadania 

Predpoklad
aný dátum 
ukončenia 

Status 

50. Streamovanie videa cez 
FFMPG - testovanie 

Adam, 
Maroš 

normálma 26.2.2013 12.3.2013 rozpracovaná 

51. Programovanie overovania 
OpenID vstupu pri logine 

Marián normálma 26.2.2013 10.3.2013 rozpracovaná 

52. Revízia tímovej stránky Šimon normálma 5.3.2013 9.3.2013 hotová 

53. Hľadanie/testovanie 
vhodného frameworku pre 

frontend 

Šimon normálma 5.3.2013 12.3.2013 hotová 

54. Vytváranie potrebných 
funkcii na backende pre 

login 

Roman 
 

normálma 5.3.2013 12.3.2013 hotová 

55. Revízia dokumentu 
 

Šimon normálma 26.2.2013 20.3.2013 nezačatá 

 
 
Opis stretnuria: 

- Kontrola stavu úloh a cieľov z minulého stretnutia 
- Určenie úloh pre tento týždeň 
- Špecifikovanie zistených chýb a navrhnutie riešení 
- Práca na jednotlivých úlohách   

 



Stanovené úlohy: 
 

ID Úloha Kto Priorita Dátum 
zadania 

Predpoklad
aný dátum 
ukončenia 

Stav 

50. Streamovanie videa cez FFMPG 
- testovanie 

Adam, 
Maroš 

normálma 5.3.2013 25.3.2013 stará 

51. Programovanie overovania 
OpenID vstupu pri logine 

Marián normálma 5.3.2013 14.3.2013 stará 

56. Práca na layoute a na frontende 
hlavnej stránky + iné stránky 

Šimon normálma 5.3.2013 19.3.2013 nová 

57. Funkcie do DB pre celkové 
spracovanie userov 

Roman normálma 5.3.2013 20.3.2013 nová 

 
 
Poznámky:  

• Pre frontend nebude použitý žiaden framework, nakoľko je implementácia pre 
node.js je pomerné náročná a zatiaľ sa nám zdá byť zbytočná. Nasadenie frameworku 
ešte zvážime. 

 
• Problémy sa vyskytli pri ffmpeg implementácii streamovania cez WebRTC. Nemalo 

by isť o nič vážne. 
 
• Implementácia OpenID overovania narazila na menšie problémy, pre ktoré už 

poznáme riešenie a dané overovanie bude implementované. 


